
Zápisnica 

zo schôdze Rady školy konanej dňa 30. mája 2016 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Informácie zo zasadnutia Mestskej školskej rady 

3. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov v 3. štvrťroku školského roka 
2015/2016 

4. Vyhodnotenie Testovania 9  

5. Zápis do 1. ročníka 

6. Výchovné poradenstvo 

7. Školský klub detí 

8. Rôzne 

9.  Záver  

 

1. bod 

 Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ Ing. Svitek. 

2. bod 

 Ing. Svitek v úvode podal prítomným informácie zo zasadnutia Mestskej školskej rady  

a jej ustanovujúcej schôdze. 

3. bod  

 Riaditeľka školy Mgr. Viera Dušičková vyhodnotila výchovno – vzdelávacie výsledky 

za 3. štvrťrok školského roka 2015/2016. Informovala o úspešnosti žiakov školy vo 

vedomostných súťažiach a olympiádach ako aj o umiestnení žiakov športových tried 

v rôznych športových súťažiach. 

 



4. bod 

 Zástupkyňa školy Mgr. Mária Jakubisová predniesla správu o výsledkoch 

Celoslovenského testovania žiakov 9. ročníka. Testovania sa zúčastnili všetci žiaci 9. ročníka. 

Na výber mali elektronickú formu – 21 žiakov a papierovú formu – 17 žiakov.  

5. bod 

 V nasledujúcom školskom roku budú v prvom ročníku opäť otvorené tri triedy 

s počtom žiakov 21, 21 a 20. Do nasledujúceho školského roka sa zapísalo 68 budúcich 

prváčikov, pričom 6 detí z nich má odloženú školskú dochádzku.  

6. bod 

 Výchovná poradkyňa Mgr. Silvia Volková informovala RŠ o spolupráci školy 

s krízovým centrom Domino.  

 V 2. polroku školského roka 2015/2016 sa začala spolupráca školy s terénnou 

psychologičkou Mgr. Bibiánou Novákovou. V nasledujúcom školskom roku bude mať škola 

k dispozícii dve pani psychologičky.  

 Výchovná poradkyňa oboznámila prítomných o umiestnení žiakov 9. ročníka na SŠ 

a SOŠ. 

7. bod 

 Vedúca školského klubu detí Kamila Kršková informovala o zvýšení poplatku za ŠKD 

od nasledujúceho školského roka. Oboznámila prítomných o rôznorodej činnosti a aktivitách, 

ktoré prebehli a ktoré sa majú ešte uskutočniť v mesiaci jún. Fotodokumentácia z činnosti 

ŠKD je k dispozícii na webovom sídle školy. 

8. bod 

 Riaditeľka školy Mgr. Viera Dušičková informovala o organizačnom zabezpečení 

nového školského roka.  

 Ekonómka školy predniesla finančnú správu. 

9.bod 

 Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť  


